
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ. Δένδια 

 

ΘΕΜΑ: «Πλημμύρισε η  βάση της Αεροπορίας Στρατού στο Στεφανοβίκειο. 

Εικόνες ντροπής με επιθετικά ελικόπτερα AH-64 Apache «πνιγμένα» στο νερό». 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Σαν να μη έφτανε η εκκένωση της 111 Πτέρυγας Μάχης λόγω πυρκαγιάς, ήρθε η 

πλημμύρα της βάσεως της Αεροπορίας Στρατού στο Στεφανοβίκειο να επισφραγίσει 

την εικόνα διαλύσεως που εκπέμπουν οι Ένοπλες Δυνάμεις σε εχθρούς και φίλους. 

Συγκεκριμένα, εικόνες ντροπής είδαν το φως της δημοσιότητας με επιθετικά 

ελικόπτερα Apache και UH-1 Iroquois Bell «πνιγμένα» στα νέρα της βροχής. Λίγο 

αργότερα το Γ.Ε.ΕΘ.Α. έβγαλε ανακοίνωση κάνοντας λόγο για παλιά και 

παροπλισμένα ελικόπτερα, γεγονός το οποίο δεν κάνει το περιστατικό λιγότερο 

απαράδεκτο καθώς θα μπορουσαν να χρησιμοποιηθούν ενδεχομένως για spareparts ή 

ακόμα και για εκσυγχρονισμό. Όπως και να έχει θα έπρεπε το Υπουργείο Εθνικής 

Άμυνας να έχει μεριμνησει ούτως ώστε να μην εισέλθουν τα όμβρια ύδατα εντός της 

βάσεως, θέτοντας σε κίνδυνο κρίσιμες για την άμυνα της χώρας μονάδες της 

Αεροπορίας Στρατού και τις υποδομές τους. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

 

1) Σε τι κατάσταση ήσαν τα αντιπλημμυρικά έργα της Μονάδας; Σε τι 

ετοιμότητα ευρίσκετο η Μονάδα μετά την ειδοποίηση από το 112; 

2) Υπήρξε καταστροφή ανταλλακτικών ή/και πυρομαχικών της Μονάδας; Τι 

προτίθεται να κάνει για την αντικατάσταση των παλαιών και πλέον 
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κατεστραμμένων επιθετικών ελικοπτέρων Apache AH-64; Θα μπορούσαν 

αυτά τα ελικόπτερα να χρησιμοποιηθούν ως spareparts για τα καινούργια 

ίδιου τύπου ελικόπτερα; 

 

                                        Αθήνα, 26 Σεπτεμβρίου 2023 

            Ο ερωτών Βουλευτής  

                                             Αλέξανδρος Ζερβέας 

 

 




